
Generalforsamling i Fodboldens Venner den 21. december 2023 kl. 19.30 i Suså IF. Klubhus 

Deltagere: Kris�an Aunfelt, Rene Kjærgaard, Morten Larsen, Ivan Larsen, Finn Nielsen, Ivan Nygaard Hansen, 
Jørgen Dahl Jensen og Charlote Larsen. 

Referat: 

Kris�an Aunfelt bød velkommen og sate gang i generalforsamlingen. 

1. Valg af dirigent og stemmetæller 
Grundet den lille deltagelse var der enighed om ikke at udpege dirigent og stemmetæller. Kris�an 
Aunfelt styrende generalforsamlingen. 
 

2. Valg af referent 
Charlote Larsen blev valg. 
 

3. Formandens beretning 
Kris�an fremlagde beretning: Suså IF. vokser med en masse nye piger og drenge, det skal 
Fodboldens Venner følge med i. I år har foreningen udbetalt ca. 22.000 kr.  �l ungdommen. Der er 
også indkøbt og doneret et Veo kamera �l 26.891 kr. �l Suså IF. Fodboldens Venner er en nystartet 
forening der skal kickstartes igen, foreningen skal ud at reklamere i det nye år, hvor der skal ydes en 
indsats for at få fat i de nye forældre i ungdommen.  
 
Året 2024 skal igangsætes med mere opmærksomhed om foreningens virke og øget fokus på salg 
af flere lodsedler, det skal bredes ud �l hele ungdommen. Der er indkøbt 100 stk. flere lodder �l 
salg i 2024 der vil give flere penge �l ungdommen. Foreningen tænker nye �ltag i form af et 
arrangement som Fodboldens Venner er vært eventuelt i samarbejde med Suså IF., der vil give flere 
penge �l klubben. 
 
Formålet er at Fodboldens Venner skal vokse med Suså IF. 
 
Kris�an slutede beretningen af med en stor ros �l den gamle trofaste garde, der møder op hver 
fredag i klubhuset og �l trækningerne den sidste fredag i måneden. Stor tak for deres indsats. 
 
Kris�an håber på flere møder og ak�viteter i det nye år, det skal foreningen blive bedre �l. 
 

4. Fremlæggelse af regnskab 
Rene Kjærgaard gennemgik regnskabet. Foreningen er godt �lfredse med årets resultat på -12.781 
kr., der blev vedtaget uden bemærkninger. I budget år 2024 og frem er der et abonnement på 9.000 
kr. �l Veo kameraet. 
 

5. Indkomne forslag 
- Udvidelse af antal af lodsedler (formanden) 
Kris�an har indkøbt 100 stk. lodder mere således at der er 500 lodder i alt. De 50 stk. af dem er 
uddelt.  Punktet blev vedtaget uden bemærkninger. 
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
 



Kris�an Aunfelt gjorde opmærksom på at der er uoverensstemmelse i vedtægterne i forhold �l 
antallet af bestyrelsesmedlemmer. Der er p.t. 3 medlemmer, der skal være 4 medlemmer. 
Kris�an Aunfelt blev genvalgt for 2 år (formand) 
Charlote Larsen blev valgt for 1 år som nyt medlem (næs�ormand) 
 
Vedtægterne �lretes på næste bestyrelsesmøde så de passer �l bestyrelsessammensætning med 
fire medlemmer. 
 

7. Valg af 2 suppleanter 
Ivan Larsen blev genvalg for 1 år 
Finn Nielsen blev valg for 1 år. 
 

8. Valg af 2 bilagskontrollanter 
Mar�n Jensen og Ivan Nygaard Hansen blev valgt. 
 

9. Tak og eventuelt 
Kris�an slutede generalforsamlingen af med at takke bestyrelsen for et godt samarbejde. 

 


